

12:30

3 COCO FARM & WINERY

ココ・ファーム・
ワイナリー
→P.5



After doing a tour of the winery, have some tasty Japanese wine and food in the scenic café.

參觀完葡萄酒廠後，不妨在風景優美的咖啡廳裡，享受美味的日本葡萄酒與餐點。

หลังจากเยี่ยมชมโรงบ่มไวน์แล้วสามารถเพลิดเพลินไปกับไวน์และอาหารญี่ปุ่นแสนอร่อยในคาเฟ่ที่มีทิวทัศน์สวยงาม

13:45

4 Ashikaga Gakko

足利学校 →P.3

This nationally-designated historic site is known as Japan's oldest former school. You can get a sense of the scenery and spirit of old Japan.

以日本最古老的學校而聞名的國家指定史蹟。可感受到日本古時的光景與精神。

โบราณสถานที่ได้รับการกล่าวขานว่าเป็นโรงเรียนเก่าแก่ที่สุดในญี่ปุ่นที่สามารถสัมผัสทิวทัศน์และจิตวิญญาณของญี่ปุ่นโบราณได้

The origin of Japanese education.



15:00

5 Glass Art Tamaei

創作硝子 珠栄

Take on the challenge of making a "tombo-dama," using a burner to put a one-of-a-kind pattern on a small glass bead.

挑戰製作「蜻蛉玉」，使用噴火槍將世界獨一無二的圖樣燒製在小巧的玻璃珠上。

สามารถทำ "ลูกแก้วทงโมะ" ที่มีชิ้นเดียวในโลกโดยใช้ลูกบอลแก้วเล็กๆ นำมาลงไฟแล้วสลักลวดลายต่างๆ



☎ 0284-42-8737
📍 539-23 Asahi-cho, Ashikaga City
🕒 9:30-17:30 (Sometimes open until 11:30 only)
📅 Mon., 4th Sun.
🌐 <https://www.glassart-web.com/>

18:10

6

Ginmaru Honten

銀丸本店 →P.7

The restaurant also sells miso paste.

In a restaurant brimming with a Japanese atmosphere, talk about the memories of the day while relishing their boasted mugitoro and soba.

在充滿日式情調的店內暢談今日的種種回憶，一邊品味店家自豪的山藥泥麥飯和蕎麥麵。

ร้านที่เต็มไปด้วยอารมณ์แบบญี่ปุ่นแท้ๆ สามารถลิ้มรสมิโสะหรือโซบะที่เป็นความภาคภูมิใจของทางร้านไปพร้อมทั้งพูดคุยกันอย่างผ่อนคลาย



Next day, go to Kiryu!